

" vre, to provide for the better regulation of the Common
" in the said Seigneurie."

ORDERED, That the said Order of the day be discharged,
and that the said Report be received on the next sitting
day.

The Honorable Mr. Richardson presented a Petition from
certain Merchants of the City of Montreal, praying that the
Act of the 55th Geo. III, cap. 3, be revived under certain
modifications.

ORDERED, That the said Petition do lie on the Table.

The Speaker declared this Assembly continued to Monday
next at three o'clock in the afternoon, the House so decreeing.

MONDAY, 11th FEBRUARY.

THE Members convened, were:

*The Honorable the Chief Justice, Speaker ;
The Honorable*

*Messrs. Hale,
Richardson,
Ryland,
Grant,
Perceval,
Perrault,
Coffin,
Taschereau,
McKenzie,
De Léry,
Turgeon.
Gugy.*

PRAYERS.

The Honorable Mr. Richardson reported, " That the Honorable Mr. Duchesnay and himself had, according to order, waited on His Excellency the Governor in Chief, with the Address of this House of Saturday last, and that His Excellency had been pleased to say, " That he felt particular pleasure in finding that the sentiments of this House corresponded with his own."

Hodie 2d. vice lecta est Billa, intituled, " An Act to appropriate a certain sum of money therein-mentioned, for the relief of Insane Persons and for the support of Foundlings."

ORDERED, That the said Bill be committed and to a Committee of the whole House on the next sitting day.

The Order of the day being read for receiving the Report of the amendments made by the Committee of the whole House, to the Bill, intituled, " An Act to extend the provisions of certain Acts therein-mentioned, relating to Pilots and to the Navigation of the River St. Lawrence, and for other purposes therein specified,"

The Honorable Mr. Gugy accordingly reported the amendments made by the Committee to that Bill.

The said amendments being twice read by the Clerk, were severally agreed to by the House and are as follows :

Press 1st, line 31st—After "vessel" insert, "not being then cleared out at the Custom-House."

" de pourvoir à mieux régler la Commune de la dite Seigneurie."

ORDONNE, Que le dit Ordre du Jour soit déchargé, et que le dit Rapport soit reçu à la séance prochaine.

L'Honorable Mr. Richardson a présenté une Pétition de certains marchands de la Cité de Montréal, demandant que l'Acte de la 55e. de George III, chap. 3, soit remis en force avec certaines modifications.

ORDONNE, Que la dite Pétition reste sur la Table.

L'Orateur a déclaré cette Assemblée continuée à Lundi prochain, à trois heures de l'après-midi, la Chambre l'ordonnant ainsi.

LUNDI, 11e. FEVRIER.

LES Membres assemblés ont été :

*L'Honorable Juge en Chef, Orateur :
Les Honorables,*

*Messrs. Hale,
Richardson,
Ryland,
Grant,
Perceval,
Perrault,
Coffin,
Taschereau,
McKenzie,
De Léry,
Turgeon,
Gugy.*

PRIERES.

L'Honorable Mr. Richardson a fait rapport, " Que l'Honorable Mr. Duchesnay et lui-même s'étoient rendus, conformément à l'ordre, auprès de Son Excellence le Gouverneur en Chef, avec l'Adresse de cette Chambre de Samedi dernier, et que Son Excellence avoit bien voulu dire : " Qu'il éprouvoit un plaisir particulier de voir que les sentiments du Conseil Légitif correspondoient avec les siens."

Hodie 2d. vice lecta est Billa, intitulé, " Acte qui approprie une certaine somme d'argent y mentionnée, pour le soulagement des Personnes dérangées dans leur esprit, et pour le soutien des Enfans trouvés."

ORDONNE, Que le dit Bill soit mis en Comité de toute la Chambre à la séance prochaine.

L'Ordre du Jour étant lu pour recevoir le Rapport des amendemens faits, par le Comité de toute la Chambre, au Bill, intitulé, " Acte pour étendre les provisions de certains Actes y mentionnés, qui ont rapport aux Pilotes et à la Navigation du Fleuve Saint Laurent, et pour d'autres objets y spécifiés."

L'Honorable Mr. Gugy a, en conséquence, fait rapport des amendemens faits par le Comité à ce Bill.

Lesquels ayant été lus deux fois par le Greffier, la Chambre a concourru séparément sur chacun d'eux, et ils sont comme suit :

Feuille 1ère, ligne 36—Après "vaisseau," insérez "n'ayant pas encore été expédié à la Douane."